
Protokół posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
 
     Nr 3/2009 w dniu 24 lutego 2009 roku.  
 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 10.05 zakończono o godz. 11.50. 
 
  

L.p Imię i nazwisko Podpis 
1. Jacek Brzostowski    

Przewodniczący Komisji 
obecny 

2. Leszek Bodus    
Wiceprzewodniczący Komisji 

obecny 

3. Robert Woźniak  
 Sekretarz Komisji 

obecny 

4. Andrzej Zając obecny 
 

 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Iwona Grzegorzweska – Dyrektor MOW w Antoniewie. 
 
 
1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. Kontrola wykonania budżetu za 2008 rok w MOW w Antoniewie. 

 
  
2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 
 

Przewodniczący Komisji przedstawił odpowiedź Zarządu Powiatu Wągrowieckiego na 

wniosek Komisji, zgłoszony podczas jednego z poprzednich posiedzeń (załącznik nr1 do 

protokołu). 

 
-2- 

 
 
3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Posiedzenie komisji rozpoczął Przewodniczący – Pan Jacek Brzostowski, który powitał 

wszystkich przybyłych, a następnie przedstawił porządek posiedzenia. 

Potem Pani Iwona Grzegorzewska – Dyrektor MOW przedstawiła wykonanie budżetu 

placówki za 2008 rok, informując także o najważniejszych inwestycjach i remontach 

poczynionych w ubiegłym roku.  

 



Następnie Pani Dyrektor poinformowała o przetargach, które miały miejsce w badanym 

okresie, były to: przetarg na dostawę oleju opałowego, na pokrycie dachu na budynku 

internatu oraz na dostawę żywności do stołówki. 

Ponadto w sposób przetargowy sprzedano samochód ciężarowy Star 200. 

Potem przedstawione zostały dochody, jakie placówka wypracowała w 2008 roku. 

Następnie dokonano kontroli faktur VAT (wybiórczo) za rok 2008 oraz dokumentacji 

przetargowych na zakup oleju opałowego i remont dachu. 

Na koniec posiedzenia Pan Przewodniczący przedstawił pismo Przewodniczącego Rady 

Powiatu Wągrowieckiego. W związku z niniejszym pismem Komisja wystosowała 2 pytania 

(pismo Przewodniczącego Rady Powiatu W-ckiego stanowi zał. nr2 do protokołu). 

Na tym protokół zakończono. 

 
 

4.  ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
4.1. Zapytania: 
 
1) Do Zarządu Powiatu Wągrowieckiego: nawiązując do pytania złożonego przez 

radnego J. Piaseckiego, K. Rewizyjna prosi o podanie podstawy prawnej przeniesienia 
4.000 zł z działu „promocja …” , poza tym - do jakiego działu środki te zostały 
przeniesione, na jaki cel i jakie jest uzasadnienie tego przeniesienia? 

 
2) Do Dyrektora ZSP nr1 w Wągrowcu: nawiązując do pytania złożonego przez radnego 

J. Piaseckiego, K. Rewizyjna prosi o wyjaśnienie sprawy związanej z umieszczeniem 
życzeń świątecznych i noworocznych, na stronie itvwagrowiec.pl , pn. „Życzenia od 
ZSP1”: 
- czy ww. życzenia były finansowane z budżetu placówki? 
- jaka była podstawa prawna wydatkowania śr.finansowych na ww. życzenia z budżetu 

placówki (jeżeli takie było finansowanie)? 
- na jaką kwotę opiewał koszt tych życzeń? 
- jeżeli ww. życzenia nie były finansowane ze środków publicznych, to z jakiego 

źródła?  
 
 

4.2. Opinie  -----------------------------  
 
      4.3. Stanowiska  -----------------------  
 

4.4.  Wnioski   --------------------------  
 
              
 
                                                  

Protokołował:                                                          Przewodnicz ący Komisji:                 
    

    Robert Woźniak                                                             Jacek Brzostowski  

                                                                                     

 


